
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 10/19 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 2. 10. 2019, ob 15.00, v sejni sobi IJS 
  
Prisotni: B. Črnič, M. Grmovšek Levec, G. Kramberger, T. Martun, J. Pungerčar, M. Štraus. 
Odsotnost so opravičili: R. Bevc, A. Fekonja, M. Gams, M. Koželj in I. Zajc. 
  
  
1.            Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika št. 9/19, seje z dne 11. 9. 2019 
  
Potrdili smo točke dnevnega reda in zapisnik predhodne seje IO SVIZ/IJS z dne 11. 9. 2019. 
  
2.            Tekoče zadeve 
  
a)            Aktualna dogajanja na Sviz-u    
  
Konec septembra je odjeknila novica, da je po poročilu revizorske hiše na Univerzi v Mariboru (UM) 
ugotovljenih 50 milijonov EUR spornih izplačil. Številni profesorji so poleg plače od univerze prejemali tudi 
visoke avtorske honorarje ali pa za univerzo opravljali dela tudi kot zunanji izvajalci. Vsled tega, je poročal 
J. Pungerčar, je glavni tajnik SVIZ Slovenije govoril s kolegi z UM in po razmisleku naslovil na rektorja UM 
poziv k razmisleku o odstopu, saj je prikrivanje revizorskega poročila nesprejemljivo. Rektor bi s svojim 
odstopom tako pospešil nujno potrebno ugotavljanje odgovornosti vpletenih. 
             
J. Pungerčar je sklical sejo predsedstva SK VŠZ SVIZ, ki bo predvidoma 15. 10. 2019. Med drugim bodo 
obravnavali novelo visokošolskega zakona, v kateri so upoštevani tudi sindikalni predlogi. SVIZ se z novelo 
načelno strinja, pomisleke pa še imajo in so zadržani do poglavja, v katerem se obravnavajo koncesije. 
Obravnavali bodo tudi pismo KOsRIS-a, naslovljenega na SVIZ, v katerem je med drugim tudi predlog za 
razširitev nabora delovnih mest v Kolektivni pogodbi za raziskovalno dejavnost, da bi bili višji strokovni 
delavci uvrščeni na ustreznejša in boljše vrednotena mesta. 
  
Vlada je tudi poslala svoj predlog sprememb in dopolnitev Zakon o sistemu plač v javnem sektorju. SVIZ 
je vsaj do nekaterih predlogov zelo zadržan, saj menijo, da bi predlagane spremembe lahko občutno 
poslabšale položaj zaposlenih (spremembe pri napredovanju, nagrajevanja idr). Predlog sprememb si 
lahko ogledate na strani Ministrstva za javno upravo RS (PPT-predstavitev: Predstavitev izhodišč 
sprememb sistema plač v javnem sektorju 2019). 
  
b)        Sestanek z vodjo restavracije Dulcis gourmet 
  
Glede na pripombe nekaterih sodelavcev, ki so se nanašale na razdeljevanje hrane in čistočo v naši 
restavraciji, smo 4. 10. 2019  povabili na sestanek vodjo restavracije Dulcis gourmet. Gospa R. Gončin se 
je vabilu odzvala in zagotovila, da bodo težave skušali v čim krajšem času odpraviti. 
  



 

 
  
c)         Sestanek s predstavniki Erste Bank – Diners Club SVIZ 
  
26. septembra smo imeli sestanek s strokovno sodelavko finančne družbe Erste bank. Pri njih poteka akcija 
pridobivanja novih članov Diners Club SVIZ. Gospa nam je podrobno predstavila njihove ugodnosti, ki jih 
mesečno dodajajo le za člane našega sindikata. Člane bomo povabili, da se včlanijo, v kolikor za sebe vidijo 
koristi lastništva in uporabe Diners Club SVIZ kartice. 
  
3.   Jesenski izlet 
  
Na drugi jesenski razpisani izlet v Italijo, Piemonte, se ni prijavilo dovolj oseb, zato smo se morali 
predlaganemu izletu odpovedati. Med tem smo prejeli ponudbo sindikata Kemijskega Instituta, da se jim 
priključimo na enodnevnem izletu po Hrvaškem Zagorju v mesecu novembru. Izlet bomo takoj razpisali in 
morda nam združeno uspe privabiti dovolj oseb, da do izvedbe izleta pride. 
  
4.         Razno (priprave na sestanek z direktorjem idr.) 
  
a)    Sklenili smo, da bomo proti koncu leta povabili na sejo IO SVIZ/IJS našega direktorja, prof. dr. J. 
Lenarčiča, kot smo to v preteklosti že storili. 
  
Sklep 1: Člane bomo pozvali, da nam pošljejo vprašanja, na katera bi želeli odgovor direktorja. Vprašanja 
bomo zbirali do vključno petka, 15. 11. 2019. 
  
b)        Razpis za nakup seta 300 vstopnic za Vodno mesto Atlantis – savne in bazeni je v teku. Ko se bo 
nabralo zadostno število naročenih kart, jih bomo nemudoma kupili. Kdaj natančno bo to, žal ne moremo 
vedeti. 
  
c)         Kot smo v preteklosti že storili, bomo tudi tokrat v kadrovsko službo naslovili vprašanje, koliko 
raziskovalcev je zaposleno za določen in koliko za nedoločen čas, po skupinah glede na delovno mesto, v 
katerega so uvrščeni. 
  
č)          Po 4. sklepu 6. točke seje IO SVZ/IJS št. 9/19 z  dne 2. 10. 2019 smo na direktorja, investicijsko 
komisijo in službo tehničnega servisa naslovili dopis, v katerem jih prosimo, da pred katerim koli večjim 
posegom v rastlinje na območju IJS pregledajo in odobrijo poseg v rezanje rastlinja. Direktor se s 
predlogom strinja. 
  
d)        Na pobudo G. Krambergerja za večjo ekološko osveščenost smo potrdili spodnji sklep. 
  
Sklep 2: Zapisnikov sej IO SVIZ/IJS ne bomo več tiskali, saj jih vsi člani IO-ja pravočasno prejmejo po 
elektronski pošti. 
  
Seja je bila končana ob 16.10                                                                     Zapisnik pripravila:          M. Štraus P. 
Sejo je vodil: B. Črnič                                                                                     Zapisnik pregledal:          J. 
Pungerčar       
Ljubljana, 10. 10. 2019 
  



  
Poslano:               - članom IO SVIZ/IJS, 
                                - članom NO SVIZ/IJS, 
                                - vodstvu IJS. 
  
 


